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Betreft : Vraag commissie ABM 24 januari 2019 
Aan : Leden van de commissie ABM 
Van : Sicko Heldoorn 
Datum : 7 februari 2019 

 
Geachte leden van de commissie ABM, 
 
Naar aanleiding van de bespreking van de kadernota Integraal Veiligheidsplan 2019 – 2022 tijdens de 
commissie ABM van afgelopen 24 januari is de volgende toezegging genoteerd: 
 
Het college zal bezien of bij benadering kan worden aangegeven welk deel van het budget sociaal 
domein uit de begroting (mede) kan worden toegerekend aan c.q. wordt ingezet voor veiligheidsbeleid 
hoewel dit door de verwevenheid en integrale aanpak (jongerenbeleid, PGA e.d.) niet eenvoudig zal zijn. 
 
In overleg met de afdeling Maatschappelijke Ontwikkeling en de wethouder Sociaal Domein wil ik daar de 
volgende reactie op geven. 
 
In principe probeert men vanuit het sociaal domein met alle werkvelden bij te dragen aan een prettige, 
leefbare en veilige gemeente. We kunnen daarbij in beeld brengen welke thema’s daarin het meest in het 
oog springen. Denk dan aan het jongerenwerk, het sociaal werk in de wijk, de sociale wijkteams, 
buurtbemiddeling, buurtsportcoaches, het PGA-interventieteam, etc. Maar ook bijvoorbeeld inzet op sport 
en onderwijs. Vanwege de verwevenheid en de integrale werkwijze is het echter niet te doen om die inzet 
te ontrafelen in inzet voor enkel sociaal domein of veiligheid. 
 
Ik ga er vanuit u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. Indien er naar aanleiding van deze brief 
nog vragen zijn, dan verneem ik dat uiteraard graag.  

 

  


